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Interpelacja 

 

w sprawie stacji roweru miejskiego na os. Lotników Wielkopolskich 

 

Rower miejski to alternatywa dla komunikacji samochodowej oraz transportu 

miejskiego. To również rozwiązanie, które cieszy się coraz wiekszą popularnością 

wśród mieszkańców. Jednak nie we wszystkich miejscach, dzielniczach, osiedlach 

takie stacje są dostępne. Jednym z takich miejsc jest osiedla Lotników 

Wielkopolskich. Mieszkańcy chętnie korzystaliby z roweru miejskiego jednakże w 

pobliżu ich miejsca zamieszkania nie ma żadnej. Również byłaby to możliwość 

szybszego dotarcia do tramwaju na Ogrodach i tak skorzystania z transportu 

publicznego. 

 

Proszę o informację, kiedy będzie możliwe ustawienie stacji roweru miejskiego na os. 

Lotników Wielkopolskich lub w pobliżu tego miejsca. 

 

 

  

Z poważaniem, 

Małgorzata Dudzic-Biskupska 

Radna Miasta Poznania 

 

 
 
 


